
Protokoll från styrelsemöte med Åkereds bouleklubb  24 oktober 2023

 
Närvarande:  Tony Lindström, Jan Tengberg. Stig Karlsson, Rolf Hammarström, Kent
Andersson, Kenneth Axefors och Gunilla Myhrman.

 
1.   Kassarapport

Rolf meddelade att det för närvarande finns ca 9 000 kronor i kassan. Efter beräkning av
kommande utgifter till hyran för Majvallen på 25 000 kronor och köp av en Bajamaja så
finns bara 4 385 kronor kvar. Lokalbidrag och aktivitetsbidrag tillkommer senare.
Efter diskussion beslutade styrelsen att ta upp frågan om att en höjning av årsavgiften
behöver göras. Frågan tas upp på kommande årsmöte.

 
2.   Skinktävlingen

Skinktävlingen startar 7 november och pågår i 4 veckor. Finalspelet sker 5 december för
de 8 bästa spelarna. Övriga deltagare som inte lyckats komma med bland de 8 bästa, får
fortsätta att spela en vanlig 20:a med resterande spelare.
Kent håller i tävlingen med hjälp av Stig.
Tony informerar om skinktävlingen vid nästa träningstillfälle.

 
3.    Bajamaja

Grevegården har erbjudit oss att köpa deras begagnade Bajamaja för 5000 kronor. Efter
diskussion beslutades att Tony tar kontakt med dem och förhandlar om priset. Vi behöver
även se över hur vi skall planera underhållet av bajamajan.

     
4.    Byte av startsystem vid våra tävlingar

Kent tog upp frågan om att ändra hur vi startar tävlingarna. Beslutades att vi skall
använda nummerlappar i stället för att kasta ut lillen. Kenneth skriver ut lapparna.

 
5.    Förfrågan om seriespel från ”Vallen”  

Kent har fått en förfrågat från Vallen om intresse finns från oss att ha en tävling med 8–
10 spelare mot dem efter nyår. Det blir 2 tripplar och 1 dubbel med en dam med i varje.
Våra medlemmar som inte deltar i tävlingen tränar som vanligt.
Beslutades att Kent frågar Grevegården om de också är intresserade av att delta.  

 
6.    Övriga frågor

- Mer grus på våra banor på Majvallen behöver läggas på. Tony kontaktar Majvallen      
   och hör om vi kan göra det själva, förslagsvis en måndag eller onsdag efter 14.00 då
det               är tomt i hallen.

 
- Nytt lås till containern beställs av Rolf. Det behövs även 12 nya nycklar.

-  
- KM-priser. Beslutades att vi återgår till de tidigare små tennmuggarna.  



- Hemsidan.   Kenneth tog upp frågan om vi skall ha alla bilder med på vår hemsida
eftersom en del personer värnar om sin integritet.  Ninnis bilder borde kanske vara
med också så att besökare på vår hemsida ser vad vi har för aktiviteter i klubben.

-  
- Säsongsavslutning Stig föreslog att vi som avslutning på säsongen äter räksmörgås

tillsammans den 12 december till en kostnad av 50 kronor. Janne skriver ut en
anmälningslista.

 
     

 
Vid protokollet: Justeras:
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……………………………..

Gunilla Myhrman Tony Lindström

 
 


